
Kunnanvaltuusto § 67 23.11.2020

KYSELYTUNTI

Kvalt § 67 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Esa Kalliokoski kysyi,  viimeviikolla uutisoitiin, että naapurikunnat ovat
saaneet harkinnanvaraista valtionosuutta, mutta Perhon kunta ei saanut. Onko
tarkempaa tietoa siitä, mistä johtuu, että Perhon kunta ei saanut tätä avustusta?

 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että Perhon kuntalla oli huolellisesti valmisteltu
hakemus ja oltiin  vakavissaan  hakemassa harkinnanvaraisen valtionosuuden
korotusta. Perholla on taseessa vielä ylijäämää, johtuneeko siitä, että
harkinnanvaraista valtionosuutta ei saatu.

 Kunnanhallituksen pj. Antti Hietaniemi täydensi, että Valtiovarainministeriöllä ei ole
tapana perustella kielteisiä päätöksiä.

Valtuutettu Esa Kalliokoski: on eletty haasteellista koronavuotta. Kirkonkylä alakoululle
siirtyi yli 50 oppilasta Oksakoskelta. Tämä on lisännyt opettajille työmäärää ja fyysiset
tilat ovat joltakin osin ahtaat. Tämä on aiheuttanut oppilaille, mutta ennen kaikkea
opettajille jaksamisongelmia. Kuka vastaa nyt tässä tilanteessa kokonaisuudesta, että
ei tule työuupumista ja onko tähän reagoitu tarpeeksi syvällisesti?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että  tämä vuosi on ollut sellainen, että koko
kuntaorganisaatio on ollut kovilla jaksamisen suhteen, mutta lomautukset on kuitenkin
hoidettu aika tyylikkäästi tämän vuoden aikana.
Opettajien, ohjaajien ja oppilaitten jaksamiseen Kirkonkylän alakoululla: oppilasmäärä
lisääntyi, toki sinne siirtyi myös opettajat Oksakoskelta. Lähtökohtaisesti se menee niin,
että opettajien jaksamisesta huolehtii ensisijaisesti koululla oleva vararehtori, sitten
alakoulujen rehtori ja sen jälkeen sivistysjohtaja ja sen jälkeen kunnanjohtaja.
Henkilöstön jaksaminen on asia, johon ei liikaa paneuduta milloinkaan, kunnanjohtaja
viimekädessä vastaa.   



Valtuutettu Sanna Salmela kysyi -  junioreitten puolesta -  milloin pääsee jäälle?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että jäädytystä on jo yritetty aloittaa, mutta säille
emme voi mitään. Jää tehdään heti, kun kelit sen sallii.

Valtuutettu Pauli Jylhä kysyi, että kaunako me voimme sälyttää sivistys- ja
hallintojohtajan tehtävät lisätöinä jollekin toiselle työntekijöille? Pitäisikö aloittaa
rekrytointi aika pian?

Kunnanhallituksen pj. Antti Hietaniemi vastasi, että hallitus pyrkii toimimaan niin, että
viimeistään helmikuun valtuustoon tulee toimenpiteet siitä,  miten tuota virkaa
lähdetään täyttämään ja mikä on hallituksen näkemys asioihin. Kunnanhallitus ottaa
kantaa tähän asiaan seuraavassa kokouksessa.

Valtuutettu Pekka Riihimäki kysyi  Oksakosken koulun tilanteesta ja millaisella
aikataululla kysely kyläläisille järjestetään?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että koska meillä on kolme koulupiiriä, on
aloitettava koulupiiriselitys. Asiaa valmistellaan sivistys- ja vapaa-ajanlautakunnassa ja
asia etenee alkuvuodesta.

Valtuutettu Anni Hertteli kysyi, miten sivistys- ja hallintojohtajan tehtävät on jaettu?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että hallintosäännön mukaan sivistysjohtajan
tehtävät hoitaa alakoulujen rehtori ja hallintojohtajan tehtävät hoitaa kunnanjohtaja.
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